
 

 

 

 
Opgemaakt door Berry van 't Westeinde, griffier 
Aanwezig 
 

Voorzitter: Mark van Oosterwijk 
Raadsleden: Corné de Rooij (CDA), Piet Poos (CDA), Johan Swaans 
(VVD), Ad van Beurden (VVD), Pernell Criens (PvdA), Antoon van Baal 
(PvdA), Stijn van den Brekel (SP), Deborah Eikelenboom (SP), Arno de 
Laat (Arbeiderspartij Goirle Riel), Laura Remijssen (Arbeiderspartij 
Goirle Riel), Henk Gabriels  
Wethouders: Harry van de Ven 
Stakeholder 1:  Arjen van Haaften, Ad van der Velden 
(bewonerspanel) 
Stakeholder 2: Piet van Oirschot (BAT) 
Ambtelijke bijstand: Marjo Geeris  
Publieke tribune: circa 12 personen 

Afwezig (met kennisgeving)  
 
Deze bijeenkomst kunt u terugluisteren op:  
https://raad.goirle.nl/Vergaderingen/Beeldvormend/2018/24-april/19:30/Evaluatie-
Grondstoffenbeleidsplan 
 

1. Opening door de voorzitter 
 

2. Toelichting door ambtenaar 
Door mevrouw Geeris wordt de stand van zaken gepresenteerd (zie bijlage) 
 

 
Vragen: 
Raadsleden 
 

Johan Swaans merkt op dat hij ergens ook een stuk heeft gezien dat niet uitgaat 
van scheiding aan de bron. 
De heer Van Oirschot geeft aan dat nascheiding niet alles mogelijk maakt. De 
kwaliteit van het nagescheiden materiaal is niet goed. Bronscheiding lijkt 
voorlopig nog de meest geëigende weg. 
Arno de Laat vraagt of in Riel de harmonie dan het oud papier niet meer mag 
ophalen. Waarom moet het in alle wijken op uniforme wijze? 
Erik Schellekens heeft bedenkingen bij de interpretatie van de evaluatie. De 
plusjes zijn voor hem niet duidelijk. Als 30% ontevreden is, dan is dat geen 
plusje. 
Henk Gabriëls vraagt of er van te voren is nagedacht over welk 
tevredenheidspercentage acceptabel is. 
Mevrouw Geeris antwoordt dat hier van te voren niet over is nagedacht. 66% is 
ruim tevreden. Bij de meerpersoonshuishoudens komt ontevredenheid voor, 
daar wordt daarom maatwerk op ingezet. 
Deborah Eikelenboom geeft aan dat er al jaren klachten zijn over stankoverlast. 
In de zomer is er sprake van maden. Wat zijn de adviezen aan bewoners om dat 
te voorkomen? 
Mevrouw Geeris geeft aan dat de klachten serieus worden genomen. 
Deborah Eikelenboom vraagt hoe met luierafval wordt omgegaan. 
Mevrouw Geeris geeft aan dat bij incontenentiemateriaal er altijd een extra 
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container kan komen. Voor luiers van kinderen kan het worden weggebracht na 
De heer Ad van de Velden licht toe geeft aan dat mensen meer bewust moeten 
worden gemaakt van wat van hen gevraagd wordt.ar speciale containers. 

Stakeholders 
 

De heer Ad van de Velden licht toe dat er in de praktijk veel fout gaat. Mensen 
moeten meer bewust worden gemaakt van wat van hen gevraagd wordt. 

Publieke 
tribune 
 

De heer Sjaak Sperber merkt op dat er een grote restafval component is - 
mogelijk is er meer restafval bij de hoogbouw. 
Mevrouw Geeris geeft aan dat de proef niet in de hoogbouw is gedaan. De  
De heer Van de Hout is nieuwsgierig of de gemeente serieus overweegt om 
burgers op te zadelen met 4 containers. 
Mark Verhoeven vraagt of in de uitwerking ook meegenomen kan worden wat 
dit meeneemt aan kostenbesparing.  
Wethouder Van de Ven antwoordt dat het uitgangspunt is om zoveel mogelijk 
grondstoffen te hergebruiken die eerst in ons restafval terecht kwamen. 
Kostenbesparing is niet het doel. Bij de uitwerking worden de financiële 
consequenties meegenomen. 
De heer Alex Hulshoff is niet zo stellig als het gaat over nascheiding.  
De heer Van Oirschot geeft aan dat de grote steden Rotterdam en Amsterdam 
beide doen. Alleen nascheiding is nog geen bewezen techniek. 

 
  
5.  Schets vervolgtraject door ambtenaar of wethouder  
De modellen 1, 2, 3 en 4 en de suggesties worden verder uitgewerkt. Die komen later terug naar de 
raad. 
Een uitvoeringsplan kan door het college worden vastgesteld. Maar de raad kan wel iets vinden van 
deze modellen. 
Bij een voorstel wordt er een toelichting gegeven over bron- en nascheiding. 
 
6.  Afsluiting door de voorzitter 
Het beeld is volledig. Modellen worden uitgewerkt en weer ter kennis aan de raad gebracht. Indien 
gewenst kan er in de regiegroep nog over de verdere procedure worden gesproken. 
 
De vergadering wordt afgesloten om 22.15 uur. 
 
 
Aldus vastgesteld door de raad van de gemeente Goirle in haar vergadering  2018 
 
De voorzitter,     de griffier, 
 
 


	Opgemaakt door

